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Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

Προς: Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ:   «Χωρίς χειρουργεία το Νοσοκομείο Σερρών λόγω έλλειψης Αναισθησιολόγων»

Κύριε Υπουργέ,

το Γενικό Νοσοκομείο Σερρών, με τις ήδη περιορισμένες δυνατότητες που έχει, μένει από την
Πέμπτη 21 Μαΐου 2020 και  χωρίς επείγοντα χειρουργεία,  λόγω έλλειψης Αναισθησιολόγων.
Στις αρχές του 2019, υπηρετούσαν στο εν λόγω 8 Αναισθησιολόγοι, 5 εξ αυτών μόνιμοι και 3
συμβασιούχοι Επικουρικοί. Μέσα σε ένα χρόνο, έχουν αποχωρήσει 5 Αναισθησιολόγοι, χωρίς
να έρθει ούτε ένας και χωρίς να έχει προκηρυχθεί ούτε μία οργανική θέση, ενώ οι αποχωρήσεις,
απολύσεις,  συνταξιοδοτήσεις  κλπ  ήταν  γνωστές  και  προβλέψιμες.  Θα  μπορούσε  να  έχει
προηγηθεί  σχεδιασμός  και  από  την  προηγούμενη  και  από  την  τωρινή  Διοίκηση  του
Νοσοκομείου και της 4ης ΥΠΕ. Με 3 Αναισθησιολόγους (2 μόνιμους και 1 Επικουρική Ιατρό),
που  έχει  αυτή  τη  στιγμή  το  Νοσοκομείο  Σερρών,  μπορούν  να  καλυφθούν  τα  επείγοντα
χειρουργεία για τα 2/3 περίπου του μήνα και αυτό με την προϋπόθεση ότι, δε θα αρρωστήσει, δε
θα  πάρει  άδεια  ή  δε  θα  λείψει  για  οποιονδήποτε  λόγο  κανένας  από  τους  3  υπάρχοντες
Αναισθησιολόγους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε  να  προβείτε  άμεσα  στην πρόσληψη Αναισθησιολόγων,  στο  Γενικό  Νοσοκομείο
Σερρών  για  να  μπορέσει  να  συνεχίσει  το  εν  λόγω  την  εύρυθμη  λειτουργία  του  και  να
ανταποκρίνεται πλήρως στις τρέχουσες αυξημένες υγειονομικές ανάγκες των ασθενών του;

Ο ερωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος
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